
Prezydent Parmy: Wiele drużyn zainteresowanych Borinim
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Jaka będzie przyszłość Fabio Boriniego? Zawodnik, który jest

współwłasnością Parmy i Romy zaskoczył w tym sezonie wszystkich,

zwracając na siebie uwagę wielu klubów. W mediach mówi się o

Juventusie, Interze i PSG. Włoskie kluby chcą ponoć wykupić połowę karty

należącą do Parmy. 

 

Takiej możliwości nie wykluczył w wypowiedzi dla Sky Sport prezydent Parmy,

Tommaso Ghirardi:

- Wielu o niego pytało. To chłopak, który spisał się dobrze w pierwszym sezonie w

Serie A. Jest na współwłasności z Romą: jeśli zdecydują się go wykupić, dobrze, w

przeciwnym razie zobaczymy. Trudnym jest jednakże, aby wrócił do Parmy, widząc

kluby, które są nim zainteresowane. Pracujemy nad młodymi i byliśmy dobrzy

pozyskując go za darmo w zeszłym roku.

 

Giallorossi pozyskali Borinego z Parmy w ostatnim dniu letniego mercato na

zasadzie wypożyczenia z opcją wykupu całej karty. W styczniu kluby doszły do

nowego porozumienia na zasadzie którego Roma nabyła połowę karty gracza za 2,3

mln euro.
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